

Abril 2015

EL NOSTRE COMPROMÍS AMB BENETÚSSER

Fóra bo, per raons d'hygiene democràtica, posar damunt la taula les decisions polítiques que han portat l'Ajuntament de Benetússer a una situació econòmica d'urgència municipal, per dir-ho de forma constructiva. En este sentit, cal buscar la responsabilitat d'una decisió política que serà, independentment de les solucions, un pou cego per als nostres impostos.

El partit que ha governat este poble més de 30 anys, amb l'argument de que la construcció d'una nova piscina anava a convertir-nos "en una referencia a nivel de polideportivos para otros municipios", (els sona això de "situarnos en el mapa"?), va abocar tots els recursos en un projecte que ha acabat per mostrar l'exemple de la gestió deficitària i el malbaratament injustificat d'un partit massa enquistat en el poder municipal després de més de 30 anys. La deixadesa política, sobrevinguda d'anys de fer i desfer al seu lliure criteri, i el grau de deteriorament de la gestió que se'n va derivar d'esta mateixa deixadesa i avorriment polític, per exemple en la total falta de control en la gestió del recaptador d'impostos que va provocar el frau ja conegut, va comportar un canvi de govern en les darreres eleccions municipals. El resum ha de ser evident per a tota la població: no poden resoldre els problemes aquells que els han creat.

Ha arribat, doncs, la necessitat d'una nova gestió més racional, eficient, engresadora, atenta als veritables interessos de la ciutadania, fomentant la seua participació activa en la gestió municipal, i amb aires de renovació i regeneració política. **Compromís per Benetússer** assumeix d'ara en avant el repte de redreçar, recuperar, una gestió al ritme i necessitats dels ciutadans i en col·laboració amb ells. En definitiva, de refer el deteriorament polític del passat i la prepotència institucional del present govern. El nostre **compromís amb Benetússer** serà garantia d'èxit.



MÒNICA OLTRA, CANDIDATA A LA PRESIDÈNCIA DE LA GENERALITAT, AMB LA GENT DE COMPROMÍS PER BENETÚSSER

POLÍTICA PER A TOTS

DUBTES A L'HORA DE VOTAR

Es considera **VOT NUL**, i no vàlid per al recompte dels vots, quant dins del sobre hi ha paperetes de diferents partits, fotografies o qualsevol altre objecte. Aquest vot no es vàlid per al recompte dels vots.

Es considera **VOT BLANC**, però vàlid per al recompte de vots, quant dins del sobre no hi ha rés. Esta opció afavoreix els partits més votats.

Per a poder fer canvis en el sistema actual de les eleccions **deus exercir el teu dret al voto**.

REAPERTURA DE LA RESIDENCIA

En diciembre de 1985 el Ayuntamiento en Pleno de Benetússer aprobó ceder gratuitamente a la Consellería de Trabajo y Seguridad Social una parcela de 702 m², ubicada en la c/ Mayor nº. 28, con el fin de que la Consellería construyera una Residencia para la Tercera Edad. Este acuerdo, ratificado en el Pleno de septiembre de 2010, quedaba condicionado a la construcción de dicha Residencia de Ancianos, así como el destino que asignaba la Consellería, estipulando que cualquier modificación derogaría dicho acuerdo.

La residencia funcionó con el epígrafe de personas no dependientes con un total de 26 plazas y con gestión pública hasta 2009. La Consellería invirtió 615.800 € aproximadamente para adecuar las instalaciones y adaptarla para personas dependientes.

Actualmente el uso de la residencia ha pasado de ser de "Gestión Pública" y para "personas no dependientes" a "Gestión Privada" y SÓLO "para personas dependientes".

En el Pleno Municipal del pasado 29 de enero de 2015 fue aprobada por todos los partidos políticos del Consistorio municipal, y con el apoyo de Compromís, la moción por la que se pedía a la Consellería que reabriera en las mismas condiciones que había operado hasta su cierre.

En dicho pleno, la Alcaldesa informó de su conversación con la Consellería, en la que le comunicaban: "si quieras YA la reapertura de la residencia, debe ser de gestión privada, o si quieras que sea de gestión pública, tendrás que esperar". La Alcaldesa decidió la primera opción sin consultar a la Corporación Municipal, alegando que era lo mejor para Benetússer.

Sin embargo, dado que la residencia va a ser de ámbito comarcal, y que es la Consellería y no el Ayuntamiento quien va a decidir las personas que ocupen las plazas, su repercusión para la población de Benetússer va a ser muy limitada. A nuestro juicio su decisión no responde a los intereses de la mayoría de la población, ni a la voluntad de su partido, que en el citado Pleno votó a favor de la gestión pública, sino que tiene que ver con el deseo de inaugurar la residencia antes de terminar la legislatura, probablemente por intereses electoralistas.

Una gestión privada de la residencia no mejora el servicio, ya que su principal criterio es la obtención de rendimiento económico. Desde Compromís, junto con la Plataforma por la Residencia, impulsaremos un estudio de las necesidades de los mayores de Benetússer, su priorización y la elaboración de un plan de intervención social que aporte mejoras significativas en la calidad de vida de nuestros mayores.



#amb Valentia

Seguix-nos



benetusser.compromis.net



@CompromisBntssr



Compromis per Benetússer



benetusser@compromis.ws